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Goedenavond allemaal,

Ik wil even van de geledenheid gebruik maken jullie ontzettend te bedanken voor al het medeleven en steunbetuigingen
die jullie tezamen met jullie adres heb geë-maild. Ik hoop op jullie begrip dat ik niet éénieder persoonlijk heb
beantwoordt. 

Tevens weet ik dat Hans het op prijs stelt als ik u nog éénmaal verzoek serieus over het orgaandonorschap na te
denken. Informatie, misvattingen, links en het donorregistratieformulier staan op de site. Alvast dank.

Het postadres voor Hans is inmiddels:
Universitair Medisch Centrum Groningen (UMCG)
afdeling: Thorax IC
t.a.v. Hans Jongejan
Hanzeplein 1
Postbus 30.001
9700 RB Groningen

Als laatst (voor vandaag) kunt u hieronder het laatste nieuws lezen, geschreven door Hans en Ineke Jongejan.

Nog een fijne avond,

Michael

"Het wonder van Groningen".

Dat is onze conclusie na een gesprek vandaag met de "vaste internist" van
Hans. De algemene verwachting van chirurgen en IC-artsen tot en met zondag
was, dat een afscheid niet te voorkomen was. Dat is niet gebeurd en de
situatie van Hans verbetert nog steeds.

Groot optimisme is veel te voorbarig, want er zijn nog steeds serieuze
problemen. Sommige daarvan zijn in zekere zin van technische aard.
Daarvoor is Hans in goede handen, waarvoor hij nog een behoorlijke tijd de
IC afdeling zal bewonen. Zorg en aandacht zijn in het bijzonder nodig voor
zaken van een andere orde, zoals:

* de longen lekken lucht. Hierdoor komt er lucht tussen de borstkas en de longen en dat is zeker niet goed.  De oorzaak
is waarschijnlijk een gebrekkige de aansluiting van de luchtwegen op de nieuwe longen. Dit kan in de loop der tijd
vanzelf genezen, maar het kan ook niet gebeuren. En dat wordt dan een serieus probleem.

* Er is een bacterie met een exotische naam achter gebleven na de transplantatie. Deze is lastig te bestrijden en kan nog
voor veel problemen gaan zorgen.

* Het hartritme is veel te hoog. Medicijn toediening werd uitgesteld, maar moet nu wél gaan gebeuren. Al eerder werd
meegedeeld dat er bij calamiteiten niet gereanimeerd zou worden. Hiervoor is het beleid versoepeld.

* De dialyse is noodzakelijk. Doordat de nieren als gevolg van de eerste transplantatie en de behandeling tegen afstoting
al behoorlijk aangetast waren, is het maar de vraag of de dialyse nu tijdelijk zal zijn.

Jullie begrijpen, dat wij heel dankbaar zijn met de ontwikkelingen. Jullie
meeleven, belangstelling en steun waren onmisbaar.

Ineke en Hans

Hans Jongejan . nl
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